

多地校友分会开展理事会换届工作 Alumni Chapters Elect New Council Members

今年以来，中欧国际工商学院对各校友组织年度计划的执行情况和按期换届工作给予了更多的关注和支持。

2013年度，中欧校友会共有22个校友分会迎来了理事会换届之时。近来，多个校友分会陆续开展或完成了理事会换届工作，为当地校友网络及校友活动的创新与可持续发展注入了新的活力。

5月30日，中欧校友会重庆分会举办了第二届理事会成立大会暨EMBA管理论坛。熊帆（EMBA 2003）校友当选为重庆分会新任会长。中欧金融学教授黄明应邀在论坛上发表了题为“国内外经济金融形势与中国企业发展”的主旨演讲。

5月25日，中欧校友会多伦多分会完成换届工作，周德平（EMBA 2007）校友当选为新任会长。他将带领第二届理事会成员为加拿大多伦多地区的校友

们搭建起一个互动、互助的平台。

5月12日，中欧校友会南京分会举办了第四届理事会成立大会暨“中欧校友南京论坛”。100多位校友齐聚一堂，见证新一届理事会的成立并聆听了独立学者王东岳先生以“儒家行之中国智慧”为主题的系列讲座。

5月3日，中欧校友会西班牙分会完成换届工作。豪尔赫·桑斯·冈萨雷斯（Jorge Sanz González, MBA 2008）校友当选为第二届理事会理事长。

5月初，中欧校友会安徽分会第三届理事会的换届工作正式启动。换届工作小组通过电子邮件、手机短信等平台向全体安徽校友发送换届通知，发动和鼓励校友们积极参与新一届理事会理事的推荐和自荐工作。

4月8日至9日，中欧校友会秘书长、校友关系事务部主任王庆江先生，深圳代表处副首席代表孔飘先生，校友关系事务部邓三红女士和郑

雪女士一行来到湖南长沙，与湖南校友分会理事会成员会面座谈，探讨如何组织换届工作。其间，他们还参访了两家校友上市企业——湖南三诺生物传感股份有限公司（股票代码：300298）和湖南科力远新能源股份有限公司（股票代码：600478）。

4月5日，中欧校友会四川分会第二届理事会成立大会暨“平台战略连锁先行”高峰论坛等系列活动在四川成都隆重举办，吸引了全国各地近200名中欧校友和四川企业界的众多高管。王庆江主任、邓三红女士以及来自各地校友分会的嘉宾也应邀出席了活动。会后，王庆江主任一行还参访了两家四川校友企业：由张苑（EMBA 2012）同学创办的四川依米康环境科技股份有限公司（股票代码：300249）；以及由王威之（BMT成都班）校友创办的五牛印务集团旗下的五牛视觉与包装研究院。

南京分会 Nanjing Chapter





There will be council elections this year for more than 20 CEIBS Alumni Association Chapters located across China and around the world. These events are an important way to develop a spirit of community within the local alumni networks, which play an important role in the sustainable development of the school.

The Chongqing Chapter hosted an EMBA Management Forum and the convening of its second council on May 30. Xiong Fan (EMBA 2003) was elected Chairman. During the forum, CEIBS Professor of Finance Huang Ming gave a keynote speech entitled “Domestic and Foreign Economic and Financial Situation and the Development of China’s Enterprise”.

Meanwhile, Zhou Deping (EMBA 2007) was elected Chairman of the Toronto Chapter’s second council on May 25. Zhou will lead the group’s efforts to develop an active platform

for CEIBS alumni in that city.

The CEIBS Alumni Nanjing Forum and the alumni association’s fourth convention were held on May 12. More than 100 alumni gathered to vote on new council members and listen to independent scholar Wang Dongyue’s series of lectures on “Chinese Wisdom in Confucianism”.

Further afield, Jorge Sanz González (MBA 2008) was elected Chairman of the Spain Chapter during its second council on May 3. The election process for the Anhui Chapter’s third council also got underway at the beginning of May when the election prep committee began sending notifications to CEIBS alumni in Anhui encouraging them to recommend candidates for the new council, or volunteer themselves.

School officials have been playing their part in encouraging council elections. On April 8 and 9 Secretary General of CEIBS Alumni Association

and Director of the school’s Alumni Relations Department Wang Qingjiang, Deputy Chief Representative of CEIBS Shenzhen Representative Office Brian Kong, along with Deng Sanhong and Zheng Xue from CEIBS Alumni Relations Department visited Changsha to meet with Hunan Chapter council members about its new council election. They also visited two CEIBS alumni listed companies: Hunan Sinocare (Stock Code: 300298) and Hunan Corun (Stock Code: 600478).

Meanwhile the Sichuan Chapter convened its second council on April 5, along with a summit entitled, “Fast Company in Platform Strategy: Chain Stores”. The Chengdu events drew nearly 200 CEIBS alumni from across the country, including many senior managers of Sichuan enterprises. Wang Qingjiang, Deng Sanhong and guests from other chapters gave presentations. Following the convention, Wang Qingjiang visited two Sichuan alumni enterprises: Sichuan Sunrise Group (Stock Code: 300249) founded by Zhang Wan (EMBA 2012) and Wuniu Visual and Packaging Institute, a subsidiary of Wuniu Printing founded by Wang Weizhi (BMT Chengdu).

There are more than 50 CEIBS chapters already established with new ones frequently launched.